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se je odlikovala predvsem po
odličnem poročilu dosedanje-
ga predsednika Emila Strliča.
Razprava sama pa se je žal
vse preveč usmerila samo na
problem prispevka za upora-
bo mestnega zemljišča.


